

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2271/Add.2
28 January 1965

Limited Distribution

ACCESSION OF CAMBODIA

Continued de facto application of the General Agreement
between contracting parties and Cambodia

Addendum

Pursuant to paragraph 3 of the Decision of 17 November 1958 (7S/17), the Government of Israel has informed the Executive Secretary that it is prepared to apply the General Agreement de facto in its relations with Cambodia.

The Government of the United Arab Republic has informed the Executive Secretary that it will apply the General Agreement de facto in its relations with Cambodia in the same manner as contracting parties which have given notification pursuant to paragraph 3 of the Decision of 17 November 1958.

ACCESSION DU CAMBODGE

Maintien de l'application de facto de l'Accord général
dans les relations entre les parties contractantes et le Cambodge

Addendum

Conformément au paragraphe 3 de la Décision du 17 novembre 1958 (Suppl. n° 7, page 17), le gouvernement d'Israël a notifié au Secrétaire exécutif qu'il est disposé à appliquer de facto les dispositions de l'Accord général dans ses relations avec le Cambodge.

Le gouvernement de la République arabe unie a notifié au Secrétaire exécutif qu'il appliquera de facto les dispositions de l'Accord général dans ses relations avec le Cambodge, selon les mêmes modalités que les parties contractantes qui ont envoyé des notifications conformément au paragraphe 3 de la Décision du 17 novembre 1958.

